

---

## EDITORIAL

---

R. V. Peavy / Editor / *University of Victoria*

---

In this Editorial I have both good and bad news to report. I am pleased to report that Mary Alice Julius Guttman of the Ontario Institute for Studies in Education has consented to serve as a Consulting Editor.

The second piece of good news is that the APA editorial review committee has recommended appropriate articles from the *Canadian Journal of Counselling* will be indexed for *Psychological Abstracts* and PsycINFO and PsycALERT databases. Inclusion of abstracts in PsycINFO provides wide exposure of our Journal to the scientific community.

The bad news is that due to economic restraint, financial sponsorship which we expected to receive for a special issue on Vocational Counseling did not materialize. Therefore, I had to divide the articles on vocational counselling over the April, July and October issues. Further, the research articles have been rescheduled for October and January issues.

---

## EDITORIAL

---

R. V. Peavy / Rédacteur en chef / *Université de Victoria*

---

Dans cet éditorial j'ai à la fois des bonnes et des mauvaises nouvelles à rapporter. Il me fait plaisir d'annoncer que Mary Alice Julius Guttman de "Ontario Institute for Studies in Education" a consenti à agir comme aviseur à la rédaction.

La deuxième bonne nouvelle est que le comité de rédaction de la revue de l'APA a recommandé que les articles appropriés de la *Revue Canadienne de Counseling* soient répertoriés pour les banques de données de *Psychological Abstracts*, PsycINFO et PsycALERT. L'inclusion des résumés dans PsycINFO fournit une vaste couverture à notre Revue dans la communauté scientifique.

La mauvaise nouvelle, c'est que, dû aux contraintes économiques, la subvention que nous devons recevoir pour un numéro spécial portant sur le counseling vocationnel ne s'est pas matérialisée. Cependant j'ai dû répartir les articles sur le counseling vocationnel dans les numéros d'avril, de juillet et d'octobre. De plus, les articles de recherche ont été reportés aux numéros d'octobre et de janvier.